
Protokół nr 13/2021 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu 28 kwietnia 2021 r. 

 

28 kwietnia 2021 roku o godzinie 10:00 w Szkole Podstawowej im. Adama 

Mickiewicza w Wapnie odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Anna Wagner – Dyrektor Szkoły Podstawowej im. A. Mickiewicza w Wapnie 

Monika Stachowiak – Wicedyrektor Szkoły Podstawowej im. A. Mickiewicza  

w Wapnie 

Elżbieta Kujawa – Dyrektor Przedszkola Publicznego Prowadzonego przez 

Samorząd w Wapnie 

Członkowie komisji, zgodnie z załączoną listą obecności, która stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, który powitał 

zebranych i przedstawił porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 

4. Kontrola jednostek oświatowych pod kątem wydatkowanych środków 

finansowych. 

5. Wolne wnioski i zapytania. 

6. Zakończenie. 

 

Ad. 2. Posiedzenie jest prawomocne, ponieważ uczestniczą w nim wszyscy 

członkowie komisji. Porządek obrad został ustalony jednogłośnie. 

 



Ad.3.  Radni przyjęli protokół nr I/2021 z dnia 29.03.2021r. bez uwag. 

 

Ad.4. Przewodniczący poinformował, że zgodnie z przyjętym planem pracy 

tematem zebrania jest kontrola wydatkowania finansów w placówkach 

oświatowych gminy. Zebranych oprowadziła po obiekcie Dyrektor Szkoły, 

członkowie komisji zostali zapoznani z przeprowadzonymi remontami klas, 

świetlicy, sutereny oraz mieli okazję zobaczyć zakupione szafki szkole do 

przechowywania odzieży wierzchniej oraz rzeczy uczniów. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Szymanik zapytał o salę fitness, na co 

Dyrektor Szkoły udzieliła odpowiedzi, że ta sala jest wyłączona z użytkowania 

do przyszłego roku ze względu na trwałość w projekcie. Pani Dyrektor wyraziła 

ubolewanie, że magazynek na sprzęt sportowy został przerobiony na toaletę 

dostosowaną do osób niepełnosprawnych oraz że została naruszona wykładzina 

w celu przytwierdzenia sprzętu rehabilitacyjnego. Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej wnosi zapytania: 

Jakie warunki miała sporządzona umowa o udostępnienia sali fitness panu 

Gawrońskiemu oraz czy najemca miał zgodę na wykonanie przeróbek? 

Radna M. Białożyt zapytała ile dzieci przyjdzie do pierwszej klasy,  

w odpowiedzi usłyszeliśmy, że na tą chwilę jest zapisane niespełna 20 osób. 

Przewodniczący Komisji zapytał o koszty finansowe działalności szkoły.   

W odpowiedzi Dyrektor Szkoły omówiła budżet, który jest oparty na 

wewnętrznych potrzebach, weryfikowany przez Skarbnika Gminy Wapno  

a wersja ostateczna jest włączana do budżetu Gminy. Podstawowe składniki 

wydatków, które zapewniają prawidłowe funkcjonowanie placówki to opłaty 

stałe m.in. za media, internet. Budżet remontowy czy zakupowy też jest zawsze 

optymalny, zawiera niewielką rezerwę w przypadku niespodziewanych awarii. 

Kolejne pytanie Przewodniczącego Komisji dotyczyło źródeł finansowania 

dodatku nauczycieli za wychowawstwo. Pani Dyrektor wyjaśniła, że ten dodatek 

pochodzi z subwencji i wynika z przepisów zawartych w Karcie Nauczyciela. 



W toku dyskusji przewodniczący dopytywał, dlaczego Radni w drodze uchwały 

podnieśli go do kwoty 300 zł? Odpowiedzi udzielił Wicedyrektor Szkoły p. 

Monika Stachowiak, która uzasadniła, że ta kwota jest minimalna i wymagała 

przyjęcia w drodze uchwały przez Radnych Gminy, ponieważ gmina musiała te 

pieniądze wyłożyć – a następnie zostały one zwrócone w postaci subwencji. 

Pieniądze za dodatek dostaje ten nauczyciel, który realnie sprawuje 

wychowawstwo w danej klasie. 

Następne pytanie Przewodniczącego Komisji dotyczyło nadgodzin,  

a mianowicie czy w okresie pandemii są realizowane nadgodziny? 

Pani Dyrektor, wyjaśniła, że są realizowane nadgodziny planowe tzn. np. takie, 

że historyk realizując 19 godzin lekcji historii – tygodniowo ma jedną 

nadgodzinę. Nie ma nadgodzin doraźnych takich, że jak jeden historyk jest 

chory to zastępuje go drugi historyk. W trybie pracy stacjonarnej w 2019 roku 

kwota wypłat za zastępstwa wynosiła 285 000 zł a w roku 2020 jest to połowa 

tej kwoty 140 000 zł – są realizowane nadgodziny planowe a nie doraźne. Mamy 

obowiązek realizacji podstawy programowej i w razie konieczności musimy 

zapewnić zastępstwo. 

Radna Edyta Gaszyńska – Ciszewska zapytała czy został zatwierdzony arkusz 

organizacji pacy szkoły, na co pani Dyrektor odpowiedziała, że arkusz został 

„okrojony” do minimum i w dniu dzisiejszym po raz kolejny był omawiany. 

Radna M. Białożyt: jak wypadł egzamin próbny klas ósmych? 

Wicedyrektor: w całej Polsce wypadł źle, ale patrząc na sytuacje, w której się 

znaleźliśmy trudno wyciągać jakiekolwiek wnioski. Uczeń ma obowiązek 

podejść do egzaminu, aby ukończyć szkołę. 

Członkowie komisji nie wnieśli uwag i przyjęli przedstawione informacje. 

 

O godz. 11:15 Przewodniczący ogłosił przerwę celem przejazdu do Przedszkola 

Prowadzonego przez Samorząd w Wapnie. 



Dyrektor Przedszkola Publicznego Prowadzonego przez Samorząd w Wapnie 

przedstawiła informację o sytuacji finansowej, która stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do informacji i przyjęli ją. 

 

Ad. 5. Brak wniosków i zapytań. 

 

Ad. 6. Przewodniczący zakończył obrady Komisji. 

 

 

Protokołowała: Iwona Rozmarynowska 

 

Rozpoczęcie posiedzenie o godz. 10:00. 

Zakończenie posiedzenia o godz. 11:00. 

       

 

Podpisy członków Komisji Rewizyjnej: 

 

                                1) Andrzej Szymanik ……………………….…………… 

                                 2) Marita Białożyt - ………………………………………. 

                                  3) Edyta Gaszyńska-Ciszewska - …….…………………… 


